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Til stede: Reidun Marie Enge (politisk representant), Ragnhild Anfindsen (FAU-repr.), Elias 
Aarestad Berheim (elevrådsrepr.) Trygve Myrland (elevrådsrepr), Hildegunn Haraldseid 
Eike (elevrådskontakt), Inge Svindland (lærerepr.), Alexander Sjursen (repr.andre ansatte) 
og Rolf Arne Fiksdal (fungerende rektor), 

Forfall: Karen Elisabeth Ohm Heskja (FAU-repr.), Anne Tove Thorsen  

Sendes også:  Politisk sekretariat, direktør oppvekst skole og FAU-leder 

SAK 
NR 

BEHANDLET 
ANSVARLIG
/TIDSFRIST 

10- 
19/20 

Godkjenning innkalling og referat fra sist møte 19.09.19 
Vedtak: Innkalling og Referatet ble enstemmig godkjent. 

 

11- 
 
19/20 

Orienteringssaker 
- (Foto), ulike fotografer, opp til foreldrene og finne ut av hva de vil gå for. 
Har brukt Lima, Ariel og Foto Norden. Tas opp på FAU 
- Transponder sms avsluttes. Info hjemmesiden.    
- Møte 6.trinn jenter (elever/foresatte) 
- Fravær elever elever- rutiner 
- Fravær ansatte 
- Julefrokost 12.12.19/juleverksted 17.12.19/Julegudstjeneste 
Vedtak: SU tar orienteringen til etterretning 

 

12-    
19/20 

Ansettelser 
16 søkere. Har avtalt 4 intervju. Har noen interne søkere. 
3 som skal ut i permisjoner. En som skal gå av med pensjon til jul. 
Informasjon om prosess. 
Vedtak. SU tar informasjonen om ansettelser til etterretning 

 

13- 
19/20 

Økonomi. Regnskap Hana skole og SFO per 31.10.19 
 

 
 

 
Kommentarer fra Atle: Skole og skolebygg har samlet et mindreforbruk på kr 
315.552 (godt 21000 av mindreforbruket er ubrukte midler til vaktmester som 
går inn i skolens regnskap).  
Dette mindreforbruket er beregnet ut fra at vi får refundert kr 1.600.000 fra 
andre kommuner. Vi fikk refundert kr 795.700 i vår. Dette sammen med 
refusjonskravet Rolf Arne sendte nå i oktober/november utgjør refusjonen vi 
får. Jeg antar at refusjonen da er ca kr 1.450.000. Skolen har i så fall et reelt 
merforbruk per oktober.   

 Regnskap Budsjett Avvik Prosentvis 
avvik 

Skole 2020 31.058.420 31.399.702 -341.282 -1,08% 

SFO 2150 781.415 807.173 -25.758 -3,19% 

Bygg 2222 7.649.454 7.570.457 -21.003 -0,3% 

 



SFO har per oktober et mindreforbruk på 25.757 i forhold til periodisering. 
Men periodiseringen kan ikke stemme. Årsbudsjettet er 698.000 kr, og vi har 
allerede brukt 781.415 kr. Vi må derfor ha mindreforbruk de siste månedene 
for å Komme ned til 698.000. Men legg merke til at vi ikke har fått inn 
egenbetaling på over 200.000 for oktober. Atle regner med forsinkelsen 
skyldes som vanlig at bystyre må godkjenne nye SFO-takster og at betalingen 
da blir hengende litt etter. Med denne egenbetalingen på plass, er vi i god 
balanse. SFO har derfor råd til vikar og ekstrahjelp, slik en har gjort i 
oktober. Og SFO ligger an til å kunne investere i materiell i november.  
  
 Merk ellers:  
Årsbudsjettet er revidert i oktober og deretter også oppjustert i november. 
Dette skyldes i hovedsak at ny lønn nå er gjort gjeldende og dekket inn på 
budsjettet (se postene som er gulet ut). Jeg ser også at budsjettet er justert i 
forhold til refusjonskrav for sykepenger og fødselspenger.  
 
Vedtak: SU tar gjennomgang av regnskapet til etterretning. 

14-
19/20 

Høring til økonomiplan 
Økonomiplan 2019-2022 
Kommunaldirektøren har fått spørsmål fra flere av dere om høringsfrist for 
innspill til økonomiplan. Dersom dere etter gjennomgang i SU har innspill så 
kan dere følge denne saksgangen: 
Økonomiplanen blir ikke sendt på høring slik som f.eks skolebehovsplanen. 
Behandling av økonomiplanen følger kommuneloven. Det betyr at det i 
perioden fra rådmannen legger fram sitt forslag (31. oktober) og til 
formannskapet (25.november) innstiller til vedtak i kommunestyret (16. 
desember) er mulig å komme med innspill. 
Eventuelle innspill sendes: politisk.sekretariat@sandnes.kommune.no  så fort 
som mulig. 
Vedtak: SU Hana skole har ikke noen innspill på nåværende tidspunkt 

 

15-
19/20 

Eventuelt 
Ingen saker 

 

 Neste møte: Kommer tilbake med dato 

 

 

Rolf Arne Fiksdal 

 

Dokumentet er ikke signert da Sandnes kommune benytter elektronisk godkjenning. 


